
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY MĚSTYSE ŠTĚCHOVICE ZE DNE 23.5. 2011 OD 18 hodin 

Místo konání: Úřad městyse Štěchovice – zasedací síň 

Přítomni: Miloš Čapek, Pavel Zeman, ing. Petr Šedivý, RNDr. Jiří Malý, Jaroslava Marková 

Zapisovatel: Olga Hlaváčková 

Bod č. 1) přístavba MŠ – výběrové řízení 

Dotaz paní Markové, v jakém stádiu je zadání výběrového řízení po jeho zrušení z důvodu technických 

a formálních nedostatků v první výzvě. 

Pan Čapek předkládá k jednání a následně k rozhodnutí podklady – přesné znění zadání výběrového 

řízení. 

- Vyjádření pana Čapka : po jednání urbanistické komise ze dne 19.5. 2011, kde byl přítomen 

pan starosta, ředitelka MŠ, právní poradce a architekt, bylo stanoveno přesné zadání veřejné 

zakázky (pracovní verze), ve které došlo k přesné specifikaci požadavků – z důvodu 

porovnatelnosti nabídek byl zadán jeden druh materiálu – OCELOVÁ KONSTRUKCE. 

Pokud by bylo zadáno více možností materiálu, hrozí neporovnatelnost nabídek. 

- paní Marková seznamuje se situací cca od června 2010 – vypracování studie zdarma – 

dřevěná konstrukce  – moduly – společná práce všech zúčastněných na řešení přístavby – na 

základě těchto podkladů byla podána žádost o krajskou dotaci a vypracován projekt stavby 

- probíhá diskuse o použitých materiálech na stavbu a cenových relacích 

Závěr bodu č. 1 - Bude realizována změna zadání pro výběrové řízení: DŘEVOSTAVBA – montovaná 

stavba, dřevěná konstrukce – ne ocelová – 24.5. 2011 starosta zadá projektantovi pokyny ke změně 

 USNESENÍ - jednohlasně přijato – PRO : 5  PROTI : 0  ZDRŽEL SE: 0 

Bod č. 2) Návrh výše půjčovného od 1.7. 2011 – kompenzační pomůcky 

ukončeno půjčování kompenzačních pomůcek prostřednictvím Farní charity Starý Knín od 1.5. 2011 

(viz příloha – zpracovala paní Jirásková)   

 USNESENÍ - jednohlasně odsouhlaseno – PRO: 5  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

Bod č. 3) dotaz paní ředitelky ZŠ na výsledek kontroly hospodaření ze strany pana ing. Šedivého  

kontrola stále probíhá – bude ukončena po předání inventur – do 24.5. 2011 – pan ing. Šedivý 

RADA BERE NA VĚDOMÍ  

Bod č. 4) Oznámení pana ing. Šedivého o termínu konání zasedání školské rady a seznámení 

s důvody 

Školská rada – jednání  stanoveno na 25.5. 2011 – seznámení se stížnostmi rodičů, s peticí – paní 

ředitelka ZŠ je přizvána k jednání na 16. hodinu 

RADA BERE NA VĚDOMÍ 



- pan ing Šedivý zajistí pozvání paní ředitelky ZŠ na neveřejné jednání od 16 hodin 

USNESENÍ - jednohlasně odsouhlaseno – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

Bod č. 5) pozvání pana ing. Šedivého k ukončení projektu „Pracujeme, odpočíváme a bavíme se 

společně“ – revitalizace odpočinkové zóny v areálu MFC  (realizace - klienti SPMP Hvozdy) – pozván 

pan starosta Čapek na slavnostní zakončení 

RADA BERE NA VĚDOMÍ 

Bod č. 6) Situace s pozemky Povodí Vltavy u MFC (směrem k Vltavě) 

Na základě jednání pana starosty s přestaviteli firmy Povodí dochází k dohodám - možnost pronájmu, 

užívání 

Závěr:  pan starosta zajistí smlouvu o společném užívání – do konce června 2011 

USNESENÍ – jednohlasně přijato – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

Bod č. 7) územní plán – zadání 

- pan starosta sděluje, že bude vypsáno výběrové řízení na zpracování územního plánu odbornou 

firmou  

RADA BERE NA VĚDOMÍ 

Bod č. 8) Nutnost jednání rozpočtového výboru před veřejným  zasedáním zastupitelstva - změny  

pan ing. Šedivý dává na vědomí 

RADA BERE NA VĚDOMÍ 

Bod č. 9) Termín veřejného zasedání zastupitelstva  

Návrh:  23.6. 2011 ve Štěchovicích – podle volného místa v MFC – hodina bude upřesněna na 

pozvánce 

USNESENÍ – jednohlasně přijato - PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

Bod č. 10) projednání možného úvazku pro DPS – schází dohled, správce 

Návrh – doplnění do náplně práce paní ing. Frouzové – správa nemovitostí – zajistí starosta 

USNESENÍ -  PRO:  4  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 1 

Bod č. 11) ubytování nad hasičskou zbrojnicí ve Štěchovicích 

1. Návrh - prověření stávajících nájemních smluv – pan starosta pověří paní Frouzovou  - správa 

nemovitostí 

USNESENÍ - Jednohlasně odsouhlaseno – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

2. návrh paní Markové – návrat na nájem 7000,- Kč /měsíčně (současný nájem je 5000,- Kč vč. 

služeb a energií – snížen  roce 2009 rozhodnutím zastupitelstva) 



USNESENÍ - jednohlasně odsouhlaseno – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  

3. návrh:  konkrétní  případy zájemců o ubytování bude individuálně řešit rada městyse 

USNESENÍ - jednohlasně odsouhlaseno – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  

Bod č. 12) vodovod a kanalizace – správa 

 – pan Zeman seznámil ostatní radní se situací : nespokojenost s dočasným provozovatelem 

vodovodu a kanalizace (Benešov) – nutnost najít jiné řešení – přeneseno na další zasedání 

RADA BERE NA VĚDOMÍ 

Bod č. 13) reorganizace úřadu  

 Návrh: pan starosta do příští rady zhodnotí po půlroční práci fungování úřadu a seznámí s výsledky, 

podá návrhy na řešení – všichni radní se seznámí s organizačním řádem úřadu 

USNESENÍ - jednohlasně odsouhlaseno – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  

Bod č. 14) přidělování  bytů   

PLNĚ V KOMPETENCI SOCIÁLNÍ KOMISE – své návrhy předkládá ke schválení zastupitelstvu 

USNESENÍ -  jednohlasně schváleno – PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

DISKUSE: 

- jednání pana starosty s panem Rambouskem – oprava křižovatky, ul. Elektrárenská kanalizace, 

využití vyfrézovaného materiálu na křižovatce v Masečíně 

- pan Zeman – dotaz na existenci zákona týkajícího se povinnosti majitele udržovat pozemek (sekat 

apod.) – doporučeno panem Malým oslovit paní Frouzovou  

Závěr 


